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Velkommen ved formanden Knud Nissen Hvem er vi?

Fortælling om det Lokalrådet har beskæftiget sig med og beskæftiger sig med lige nu.
Trafiksikkerhed – sikker skolevej – trafiktællinger og fartmålinger
Udvikling af midtbyen og grønne kiler
Bybusomlægning

Et smukkere Resenbro.
”Bypark” på arealet mellem Skærbækvej og Dybdalsvej 
– grøn trekant mellem Skærbækvej og Skærbækvænget 
– Stier i skoven bag Solbo og til ”Rethøw”.

Et aktivt Resenbro.
Aktiviteter til benyttelse af trækstien – mærkede ruter til løbere i 
området omkring Resenbro 
– Støtte til foreninger omkring aktive arrangementer.

Jeres ideer til forskønnelse af Resenbro.
Gruppesamtaler om ideer til at gøre vores Resenbro til et 
skønnere sted at bo. 
Ideer samles op undervejs af lokalrådet og præsenteres kort. 

Afslutning



Overskrifter for de seneste år

 Trafiksikkerheden ved Dybdalen *
 Parkering ved den nye bro *
 Forlænget ruten for bybus 1 til Linå
 Infostanderen i Linå *
 ”Kys-og-kør” ved skolen 
 Trafikdæmpning ved skolen *
 Trafik – mellem motorvejskrydset og byskiltet ved Rema
 Planer for udvikling af Resenbro bymidte *
 Fjernvarmen *
 Juletræstænding ved Rema
 Trafik – tællinger og fokusområder *
 Jyllandsringen 
 Støjskærme…
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Trafik – tællinger og fokusområder 





Silkeborg Forsyning har nu afholdt 2 beboermøde og 4x vejbesøg i Resenbro og Voel.

Generelt set har beboermøder og vejbesøg været velbesøgt og vi har haft en god dialog 

med beboerne i lokalområderne.

Vi nærmer os tilmeldingsfristen som jo er er den 1.juli 2019.

Samlet set er der ca. 45%, (52,2% i Resenbro og 36% i Voel) der har 

vist positiv interesse, men kun 22% der har tilmeldt sig endeligt.

En af forklaringerne på dette er sandsynligvis, at der er mange Andelsboligforeninger og 

boligforeningsafdelinger, hvor den endelige beslutning skal træffes på en 

Generalforsamling i den kommende periode.

Fjernvarmen *



Fjernvarmen *

I den afsluttende fase vil vi forsøge at sætte reklameskilte op i området, med påmindelse 

om tilmeldingsfristen.

Derudover vil vi rette henvendelse til de mange beboere, der har udfyldt en 

kontaktformular, men endnu ikke har tilmeldt sig endeligt.

Det overvejes også, om der skal laves en kundeanalyse på de mange beboere, vi slet ikke 

har hørt fra. Formålet hermed er at synliggøre, hvorfor beboere fravælger fjernvarme, 

selvom det for de fleste, er det økonomiske bedste valg.

Efter vores vurdering er det meget vigtigt, at de, der er fortalere for at få fjernvarme til 

områderne, forsøger at påvirke dem, der endnu ikke har truffet beslutning. 

Det vil være en meget stor værdi for områderne at få fremtidssikret fjernvarme lagt ud, 

men da det er meget bekosteligt og tidskrævende at udarbejde et projektforslag og 

gennemføre informations/markedsføringskampagner, kan beboerne ikke forvente at 

muligheden nogensinde kommer igen.



 Jyllandsringen 
Hermed datoer for testdage og 
motorløb 2019 Jyllandsringen
Løbene fordeler sig som nedenstående

4. maj 9.00-18.00
5. maj 10.00-18.00

8. juni 9.00-18.00
9. juni 10.00-18.00

22. juni 9.00-18.00
23. juni 10.00-1800

6. september 15.00-18.00
7. september 9.00-18.00
8. september 10.00-18.00
Ovenstående weekend er evt. med musik 
lørdag eller søndag

5. oktober 9.00-18.00
6. oktober 10.00-18.00

Testdagene fordeler sig som 
nedenstående for første halvår
17 april 9-18
27 maj 9-18
7 juni 9-18


